
Medlemsmøte Bådstø, Tretten – lørdag 8/6-19.  

 

1. Kort info fra styret. 

Styret har jobbet mest med treff og utstilling, da de som har sittet i disse 

komiteene sitter i styret også.  De jobbes fortsatt med oversettelse av 

rasestandarden angående «stramme lepper». Vi har fått den svenske og danske 

oversettelsen, og tar disse med videre.  

 

2. Krisekonto: Det er ønsket en mer spesifikk beskrivelse hva disse pengene skal 

gå/brukes til. Styret, sammen med de som opprettet dette skal sette seg ned 

og skrive dette.  

 

3. AG høring: Det har blitt sendt ut til hundeklubber en ny høring angående 

regelverk og klasse inndeling på agility, dette har dessverre bare bitt sendt ut til 

hundeklubber og IKKE raseklubber. Det er enighet om at styret skal hente inn 

høringen, og svare på denne. Det er enighet om at det er ønskelig at vi støtter 

forslaget om økning fra 3 klasser til 5.  

 

4. Treff 2020: Ragnar, Ida, Hilde B og Tut har sagt seg villig til å ta på seg treffet 

2020, det blir pinsen 29mai – 1juni. 2020. Det er ingen som påtok seg å 

arrangere treff for 2021.  

 

5. MH test i forbindelse med treff: Dette ble diskutert og det kom innspill fra 

MH beskriver at det er en dårlig idè, da det er mye som skjer for de fleste 

hunder den helgen og kan gi en ukorrekt beskrivelse. Samt man er nødt til å ha 

en plass som er tilpasset dette. Det kreves også at det er et terminfestet 

arrangement, og kan ikke låses kun for Islandsk Fårehund.  

 

6. Stand på Dogs4all 2019: Dette ble diskutert under årsmøtet(budsjettet) og 

blir uendret. Dvs, ingen stand i 2019.  
 


